



## 27. MOUNTAIN ATTACK

### Liebe Athleten, liebe Attack'ler !

🌟 Wir hoffen ihr seid gut ins Jahr 2025 gestartet. Genau 2 Wochen vor dem Start, dürfen wir euch noch ein paar aktuelle Infos zur 27. Mountain Attack zukommen lassen.

#### **Programm am Renntag**

9:00 – 14:30 Uhr	Startnummern-Ausgabe im Hervis-Store Saalbach
11:30 – 15:00 Uhr	Pasta Party & Drinks in der Teilnehmer Lounge
ab 15:00 Uhr	Warm-Up, Attack DJ und Streckenbesichtigung
<b>16:00 Uhr</b>	<b>START am Dorfplatz in Saalbach</b>
ca. 16:40 Uhr	erste Zieleinläufe Schattberg Race (Schattberg Gipfel)
ca. 17:35 Uhr	erste <b>Zieleinläufe TOUR</b> (Attack Arena)
ca. 18:15 Uhr	erste <b>Zieleinläufe MARATHON</b> (Attack Arena)
17:00 – 22:00 Uhr	Pasta Party & Drinks in der Teilnehmer Lounge
<b>22:00 Uhr</b>	<b>SIEGEREHRUNG</b> (Bühne Attack Arena)
23:00 Uhr	Attack-Clubbing im Castello (Saalbacher Hof)

#### **STARTNUMMERN-Abholung & CHIP Kaution**

Wir bitten euch, die Chip-Kaution in Höhe von € 25,- in bar und möglichst passend mitzunehmen. Ihr erhaltet die Kaution unmittelbar nach den Zieleinlauf bei der Rückgabe des Chips retour.

#### **GLÜCKSRAD - win win win !**

Direkt bei der Startnummern-Abholung habt ihr heuer die Chance beim neuen Mountain Attack Retro-GLÜCKSRAD mitzumachen. Alles, was ihr dafür tun müsst, ist uns auf Instagram (@mountainattack1999) zu folgen - jeder Teilnehmer gewinnt!

#### **TEILNEHMER-LOUNGE - PASTA PARTY**

Für einmalig 15 € bekommt ihr in der Teilnehmer-Lounge Nudeln bei der Pasta-Party mit Salat-Buffer, Getränke von **EDELWEISS und RED BULL** (alkoholfrei und alkoholisch), sowie Obst &

Buffet, Getränke von **EDELWEISS und RED BULL** (alkoholfrei und alkoholisch), sowie Obst & Kaffee von **Segafredo**. Die Teilnehmer-Lounge befindet sich im Zielareal am Parkplatz des Schattberg X-Press und ist am Renntag von 11.30 – 15.00 & 17.00 – 22.00 Uhr geöffnet. Die Handschleife, die zum mehrmaligen Eintritt während der Öffnungszeiten berechtigt, ist verpflichtend am Handgelenk zu tragen. Ohne Schleife ist erneut Eintritt zu bezahlen.

### **EXPO von evil eye + SUUNTO**

Dieses Mal gibt es im Zielbereich in der ATTACK-Arena die exklusive Möglichkeit die neuesten Produkte von unserem Brillen-Partner evil eye beim Stand von Zeiss Vision Center Salzburg käuflich zu erwerben. Zudem werden die aktuellen Modelle von SUUNTO bei einem EXPO-Stand ausgestellt.

*Wir freuen uns, euch in Saalbach begrüßen zu können - let's attack!  
Beste Grüße euer Mountain Attack Team*



---

🌟 We hope you've had a good start to 2025. Exactly 2 weeks before the start, we can send you some current information about the 27th Mountain Attack.

### **PROGRAM on RACEDAY**

9:00 - 14:30 start number distribution at the Hervis store in Saalbach

11:30 - 15:00 pasta party & drinks in the participant lounge

from 15:00 Warm-up, Attack DJ and track inspection

**16:00 START at the village square in Saalbach**

approx. 16:40 first finishes Schattberg Race (Schattberg summit)

**Approx. 17:35 first TOUR finishes (Attack Arena)**

**Approx. 18:15 first finishes MARATHON (Attack Arena)**

17:00 - 22:00 Pasta party & drinks in the participant lounge

**22:00 AWARD CEREMONY (Attack Arena stage)**

23:00 Attack clubbing in the Castello (Saalbacher Hof)

### **START NUMBER collection & CHIP deposit**

We kindly ask you to bring the chip deposit of € 25,- in cash and as suitable as possible. You will receive the deposit back immediately after the finish when you return the chip.

## WHEEL of FORTUNE

This year you have the chance to take part in the new Mountain Attack Retro WHEEL OF FORTUNE directly at the start number collection. All you have to do is follow us on Instagram (@**mountainattack1999**). Every participant wins!

## PARTICIPANT LOUNGE - PASTA PARTY

For a one-off fee of €15, you can enjoy pasta at the pasta party with salad buffet, drinks from **EDELWEISS** and **RED BULL** (non-alcoholic and alcoholic), as well as fruit and coffee from **Segafredo** in the participants' lounge. The participant lounge is located in the finish area at the parking lot of the Schattberg X-Press and is open on race day from 11:30 - 15:00 and 17:00 - 22:00. The wristband, which entitles the holder to multiple entries during the opening hours, must be worn on the wrist. Without the wristband, admission must be paid again.

## EXPO by evil eye and SUUNTO

This time there will be an exclusive opportunity to purchase the latest products from our eyewear partner evil eye at the Zeiss Vision Center Salzburg stand in the finish area of the ATTACK Arena. In addition, the latest SUUNTO models will be on display at an EXPO stand.

*We're looking forward to meet you in Saalbach - let's attack!*

*Best regards- Your Mountain Attack Team*



Kontakt Email: [mail@mountain-attack.at](mailto:mail@mountain-attack.at)